
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE
APPLICATIONS
OTTAWA, 29/04/04.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  DEPOSITED
WITH  THE  REGISTRAR  JUDGMENTS  IN  THE  FOLLOWING  APPEAL  AND
APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDES
D’AUTORISATION
OTTAWA, 29/04/04.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  AUJOURD'HUI
AUPRÈS  DE  LA  REGISTRAIRE  LES  JUGEMENTS  DANS  L’APPEL  ET  LES 
DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTS.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

APPEAL / APPEL:
(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à: 
http://www.scc-csc.gc.ca )

29323 Board of Governors of Lethbridge Community College v. Alberta Union of Provincial Employees
and Sylvia Babin - and - Canadian Labour Congress, National Union of Public and General
Employees and  Provincial Health Authorities of Alberta (Alta.) 2004 SCC 28 / 2004 CSC 28

Coram: McLachlin C.J. and Iacobucci, Major, Bastarache, Binnie, Arbour, LeBel, Deschamps and Fish JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 0103-0038-AC, dated
May 30, 2002, heard on November 4, 2003 is allowed with costs throughout.  The decision of the Court of Appeal is set
aside and the award of the majority of the arbitration board is restored.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Alberta (Edmonton), numéro 0103-0038-AC, en date du
30 mai 2002, entendu le 4 novembre 2003 est accueilli avec dépens devant toutes les cours.  La décision de la Cour
d’appel est annulée et la décision majoritaire du conseil d’arbitrage est rétablie.

APPLICATIONS FOR LEAVE / LES DEMANDES D’AUTORISATION:

Note for subscribers: 
For those subscribers requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at
http://www.scc-csc.gc.ca. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l’intention des abonnés : 
Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d’autorisation seront affichés dans un délai de 24
heures à l’adresse suivante : http://www.scc-csc.gc.ca . Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Renseignements sur
les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS

Kirkbi AG, et al. v. Ritvik Holdings Inc./Gestions Ritvik Inc. (now operating as Mega Bloks Inc.) (F.C.) (29956)
(granted with costs to the applicants in any event of the cause / accordée avec dépens en faveur des demanderesses quelle
que soit l’issue de l’appel)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour
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Her Majesty the Queen v. Joshua Bernard (N.B.) (30005)
(granted with costs to the respondent in any event of the cause / accordée avec dépens en faveur de l’intimé quelle que
soit l’issue de l’appel)
Coram: Iacobucci / Arbour / Fish

Her Majesty the Queen v. Stephen Frederick Marshall, et al. (N.S.) (30063)
(The application for leave to appeal and the application to cross-appeal are granted with costs to the
respondents/applicants on cross-appeal in any event of the cause. / La demande d’autorisation d’appel et la demande
d’appel incident sont accordées avec dépens en faveur des intimés/demandeurs de l’appel incident quelle que soit l’issue
de l’appel.)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour 

GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉE SANS DÉPENS

Her Majesty the Queen ex rel Linda Merk v. International Association of Bridge, Structural, Ornamental and
Reinforcing Iron Workers, Local 771 (Sask.) (30090)
Coram: McLachlin / Major / Fish 

GRANTED WITH NO ORDER AS TO COSTS / ACCORDÉE SANS AUCUNE ORDONNANCE RELATIVE
AUX DÉPENS

Her Majesty the Queen v. Toronto Star Newspapers Limited, et al. (Ont.) (30113)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

DISMISSED / REJETÉES

Einar Bjellebo (a.k.a. Bellfield) v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (30028)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed. / La demande
de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée.)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

Cory Howard Grandinetti v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Crim.) (30096)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

Cape Breton Development Corporation (Workers’ Compensation Board Claim No. 921658) v. Estate of James Morrison,
et al.  (N.S.) (30085)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Kirk Morgan Pynn v. Her Majesty the Queen (N.L.) (Crim.) (30129)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed. / La demande
de prorogation du délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée.)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Her Majesty the Queen v. Dimitre Dimitrov (Ont.) (Crim.) (30181)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps
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DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

671905 Alberta Inc., et al. v. Q’Max Solutions Inc. (F.C.) (29926)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent, Q’Max Solutions Inc. and the application
for leave to cross-appeal is dismissed with costs to the respondents, 671905 Alberta Inc. and M-I Drilling Fluids Canada
Inc. / La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée Q’Max Solutions Inc. et la
demande d’autorisation d’appel-incident est rejetée avec dépens en faveur des intimées 671905 Alberta  Inc. et M-I
Drilling Fluids Canada Inc.)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

Charles John Gordon Benoit, et al. v. Her Majesty the Queen in Right of Canada, et al. (F.C.) (29931)
(dismissed with costs to the respondent, Her Majesty the Queen in Right of Canada / rejetée avec dépens en faveur de
l’intimée, Sa Majesté la Reine du chef du Canada)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

W. Garth Fair Holdings Ltd., et al. v. Royal Bank of Canada, et al. (Ont.) (30022)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

Fullercon Limited v. City of Ottawa (Ont.) (30135)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

Forces Motrices Batiscan Inc. c. Procureur général du Québec pour le ministre de l’Environnement du Québec, et autres
(Qc) (30164)
(rejetée avec dépens en faveur du procureur général du Québec pour le ministre de l'Environnement du Québec /
dismissed with costs to Attorney General of Quebec for the Minister of Environment of Quebec)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

Gaston Roch v. La procureure générale du Canada et entre Yval Béland c. La procureure générale du Canada et entre
Marie-Claude Plante c. La procureure générale du Canada et entre René Tardif c. La procureure générale du Canada
et entre Daniel Julien c. La procureure générale du Canada et entre Théo Desjardins c. La procureure générale du
Canada et entre Martin Bellehumeur c. La procureure générale du Canada et entre Robert Théberge c. La procureure
générale du Canada (C.F.) (30165)
(La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens. / The
application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs.)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

May C. Racine v. Clifford Racine (Ont.) (30166)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

Jean Guy Bellegarde v. Ville Île Perrot (Qc) (30182)
(La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens. / The
application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs.)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

John N. Jeddore v. Her Majesty the Queen (F.C.) (30013)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Mehran Anvari v. Catherine Hassen (Ont.) (30044)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

John Jauvin c. Procureur général du Québec, et autres (Qc) (30152)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps
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Fernand Labrie c. Marcel Rheault (Qc) (30153)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Mervat S.A. Rashwan, et al. v. Joseph S. Farkas (Ont.) (30173)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉE SANS DÉPENS

Ville de Saint-Léonard et Ville d’Anjou c. Ville de Montréal -et- Paul Bégin, ès qualités de Ministre de l’Environnement
et de la Faune (Qc) (28920)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

DISMISSED WITH NO ORDER AS TO COSTS / REJETÉE SANS AUCUNE ORDONNANCE RELATIVE
AUX DÉPENS

Carolyn Desautels, et al. v. Katimavik, et al. (Ont.) (30018)
Coram: Iacobucci / Binnie / Arbour

APPLICATION FOR RECONSIDERATION / DEMANDE DE RÉEXAMEN:

Sameer Mapara v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Crim.) (29750)
(The application for an extension of time to file the motion for reconsideration is granted and the motion for
reconsideration of the application for leave to appeal dismissed October 2, 2003, is granted. / La demande de prorogation
de délai pour déposer la demande de réexamen est accordée et la demande de réexamen de la demande d’autorisation
d’appel rejetée le 2 octobre 2003, est accordée.)
Coram: McLachlin / Major / Fish


